
Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten
Hvornår: Mandag d. 5. September kl 20.00
Hos: Kenneth

1. Deltagere.

Alle

2. Indkommen post

Kontakt fra bestyrelsesmedlem I Dankær angående klipning af hæk i trekantsområdet bag
jarlsvej. Der blev også forhørt omkring asfalteringen hvem der havde lavet det og hvad det
kostede.

3. Grønne områder

a. Asfaltering

Der er observeret stjerne og revner i asfalten. Der kommer ukrudt op gennem asfalten. Kl. 7
torsdag d. 8 september har formand en gennemgang af asfalten og ramper. Der blev
diskuteret garanti og kontrakt. Asfalten rækker ud over den gamle asfalt og her kommer der
ukrudt op gennem den nye asfalt. Ramperne mellem jarlsvej og hjørdisvej kunne godt være
bedre, det inviterer ikke cykler til at bruge dem. Ramperne er meget pænere på hjørdisvej.

Kontakt fra bestyrelsesmedlem i GF Dankær. De spørger angående pris på asfalt og
manglende beskæring af trekantsområdet op mod Jarlsvej 33 i Dankær.

Der blev diskuteret om der var penge at spare ved at bruge samme gartner i de to
grundejerforeninger, og det blev vurderet at den gartner de bruger var dyrere end den vi
bruger: De tilbud vi fik fra andre gartnere var dyrere end vores egen. Vi indhenter tilbud fra
lumberjack vedrørende beskæring af trekantsområdet op mod Jarlsvej 33 i Dankær.

Brev fra beboer (Jan andersen) at der er allerede 5-6 steder med stjerne i den nye asfalt.

Der er indhentet tilbud en alternativ gartner. Disse tilbud viste sig ikke at være billigere.

Manglende klipning ved brandhaner på Frode Fredegodsvej. Det er blevet bedre og det blev
udbedret gratis. Græs slået ved krogholmvej. Buskrydning på volden er ikke inkluderet. Der
er stadig mange sten langs med supercykelstien, som ødelægger plæneklipperen ved
klipning. Det er ikke blevet ryddet sten ordentligt efter etablering af cykelstien og
efterfølgende lamper. Generelt godt tilfreds med Gartneren.

Skal der ske noget med træerne på Jarlsvej ? Beskæring af træerne i løbet af vinteren.
Mange valnødder på i år. Vi skal også rundt og se hvordan det står til med vejtræer på de
andre veje.



Der er blevet fjernet bolte fra en af gyngerne mellem jarls og sigridsvej. En snarrådig beboer
fandt nogen erstatning bolte så barnebarn kunne gynge.

4. Økonomi

Dødsbo på hjørdisvej beder om henstand i kontingent og afalt indtil 1/11 . Derudover er
Jarlsvej 37 til salg – vi venter at høre fra mægleren angående grundejerforeningen. Der er
betalt fuldt ud for asfalteringen og økonomien ser fornuftig ud.

5. Opfølgning fra sidst

6. Eventuelt

Der er blevet solgt hash ved børnehaven. Politet har været på sagen.

Der er en del stjålne cykler på sigridsvej og mellem sigridsvej og jarlsvej. Vi kan henvise til
https://www.facebook.com/groups/501946726670242/

Der blev diskuteret omlægning af lån.

Der blev diskuteret affaldsbeholdere.

Der blev diskuteret indbrud og alarmer.

7. Næste møde

5. December 2022 hos Jørgen
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